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BROI.0012.6.3.2017 

 

 

Protokół nr 20/17 

z posiedzenia Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych  

z dnia 11 maja 2017 roku 

 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

 

Pan Roman Gołębiewski Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych dnia  11 

maja 2017  roku o godzinie 11:00
  
otworzył obrady Komisji  Zdrowia i Spraw Społecznych. 

Powitał członków Komisji oraz zaproszonych gości w osobach Pana Wicestarosty – Marka 

Jaskulskiego, Pani Agnieszki Łobody – Dyrektora PCPR we Włocławku, Pani Anny 

Dębickiej – Dyrektora SPZPS we Włocławku oraz Pani Urszuli Krysiak – Głównego 

Księgowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we 

Włocławku. 

Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

2) Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 

4 radnych, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane 

quorum, a zatem obrady są prawomocne.  

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

3) Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz zawiadomieniem o posiedzeniu 

Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 

 

Porządek obrad: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 19/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia  21 marca 2017 r.  

5) Analiza projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 

2016 r.  

6) Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla powiatu włocławskiego. 

7) Sprawozdanie Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku z 

działalności jednostki za rok 2016.  

8) Sprawy różne. 

9) Zakończenie obrad Komisji. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są inne propozycje do porządku obrad? 

Wobec braku innych propozycji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem 

porządku obrad i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 
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Wstrzymało się-0 

Na podstawie przeprowadzonego glosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 

porządek obrad został przyjęty. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1) Otwarcie obrad Komisji. 

2) Stwierdzenie quorum.  

3) Przyjęcie porządku obrad. 

4) Przyjęcie protokołu nr 19/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia  21 marca 2017 r.  

5) Analiza projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 

2016 r.  

6) Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla powiatu włocławskiego. 

7) Sprawozdanie Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku z 

działalności jednostki za rok 2016.  

8) Sprawy różne. 

9) Zakończenie obrad Komisji. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

 

4) Przyjęcie protokołu nr 19/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 

 z dnia 21 marca 2017 r. 

 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z  ostatniego posiedzenia 

Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został sporządzony protokół, który był do wglądu  

w Biurze Rady i Ochrony Informacji. Przewodniczący Komisji zapytał, czy są uwagi do 

przedłożonego protokołu? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 

przyjęciem protokołu nr 19/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 21 

marca 2017 r.  i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za – 4 

Przeciw – 0  

Wstrzymało się – 0  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że protokół 

nr 19/17 z posiedzenia Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych został przyjęty.   

 

 

5) Analiza projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku 

za 2016 r.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował członków Komisji, że wraz z zawiadomieniem 

otrzymali projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 

2016 r. Przewodniczący Komisji poprosił Panią Dyrektor SPZPS we Włocławku - Annę 

Dębicką o przedstawianie tematu. 

Pani Anna Dębicka Dyrektor SPZPS we Włocławku poinformowała, że Samodzielny 

Publiczny Zespół Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2016 r. osiągnął dodatni 
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wynik finansowy w wysokości 11 041,34 – zgodnie z bilansem i rachunkiem zysków i strat. 

Ponadto Jednostka od roku 2005 r. pokrywa corocznie wypracowanym zyskiem straty z lat 

ubiegłych. Poprawiła swoją kondycję Jednostka ze straty z lat ubiegłych wykazanej na koniec 

2004 r. z kwoty  6 225 970,45 zł  do straty jeszcze nierozliczonej z lat ubiegłych w wysokości  

516 537,13  zł na dzień 31.12.2016 r. uwzględniając dodatni wynik finansowy za 2016 r. 

Wykazane zobowiązania w sprawozdaniu na dzień 31.12.2016 r. w wysokości 1 377 659,89 

zł są zobowiązaniami niewymagalnymi tzn. że ich termin wymagalności  jeszcze nie minął. 

Wartość przychodów uzyskanych w 2016 r. w wysokości 13 909 465,05 zł jest o 1,03% 

wyższa  w stosunku do wartości uzyskanych przychodów w 2015  r. w wysokości 

13 550 177,16 zł. Wartość  kosztów w  2016 r. wyniosła 13 894 119,47 zł, a w 2015 r. 

wyniosła 13 478 735,83 zł. Koszty zwiększyły się w stosunku do poprzedniego okresu o 

1,03%.  W 2016 r. zakupiono oraz zmodernizowano środki trwałe na kwotę 479 058,06 zł. 

Jednostka dzierżawi sprzęt do laboratorium, gdyż koszty zakupu sprzętu są wysokie. Koszty 

dzierżawy są niewielkie w związku z wykonywaniem dużej ilości badań i nie ma 

ograniczenia, co do ilości zakupywanych odczynników. W informacji dodatkowej do 

sprawozdania finansowego dokładnie przedstawiona jest analiza wskaźnikowa 

przedstawiająca sytuację finansową jednostki. Bardzo ważnymi wskaźnikami do regulowania 

zobowiązań i regulowania należności jest Wskaźnik płynności charakteryzujący zdolność 

jednostki do regulowania zobowiązań. Wskaźnik bieżącej płynności finansowej winien 

oscylować w przedziale 1,5-2. W 2016 r. wskaźnik oscyluje na prawidłowym poziomie, co 

świadczy, że jednostka posiada pełną zdolność do terminowego regulowania zobowiązań. 

Wynosi za rok 2016 - 1,90. Wskaźnik obrotu należnościami w dniach w roku 2016 wyniósł 

37 dni i nie uległ zmianie w stosunku do roku poprzedniego. Wskaźnik ten świadczy 

o wydłużonym terminie spłaty należności. Wskaźnik obrotu zobowiązań w dniach zwiększył 

się z 19 dni w 2015 r. do 20 dni w 2016 r. Zjawisko to związane dokonywaniem większości 

zakupu towarów i usług przez jednostkę w 2016 r., gdzie termin zapłaty za zobowiązania 

wynosił średnio 21 dni. Wskaźnik obrotu należnościami i zobowiązaniami ukazuje, że 

jednostka wolniej uzyskuję spłatę należności tj. w ciągu 37 dni, a szybciej reguluje 

zobowiązania tj. w ciągu 19 dni. Wskaźnik zadłużenia informujący o zadłużeniu jednostki 

i jej zdolnościach do obsługi tego zadłużenia wynosi w 2016 r. 0,48 i nie przekracza 0,7. 

Uznaje się za wartość stosunkowo bezpieczną  do regulowania zobowiązań, gdyż wartość 

aktywów powinna wystarczyć na spłatę zobowiązań . Wskaźnik pokrycia aktywów trwałych 

kapitałem wynosi 0,92 i oscyluje wokół 1, jest on prawidłowy gdyż oscyluje wokół wartości 

równej 1. Wszystkie pozostałe wskaźniki wykazane w sprawozdaniu finansowym 

są prawidłowe co świadczy o prawidłowej gospodarce finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest 

za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego zespołu Przychodni Specjalistycznych we 

Włocławku za 2016 r. i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-4 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego zespołu Przychodni Specjalistycznych we 

Włocławku za 2016 r.  
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Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku za 2016 r. stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Na obrady przybyła Pan radny Roman Tomaszewski w obradach uczestniczy 5 członków 

Komisji.  

 

6) Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla powiatu włocławskiego. 

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali Informację pod nazwą: Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla powiatu 

włocławskiego. Przewodniczący Komisji poprosił Panią Dyrektor Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie we Włocławku - Agnieszkę Łobodę o przedstawianie tematu. 

Pani Agnieszka Łoboda Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku poinformowała, że zgodnie z art.16a ustawy z dnia 12 marca 2004 r o pomocy 

społecznej, powiat przygotowuje ocenę zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę 

lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. Stosownie do zapisu ust.4 powołanego wyżej 

artykułu organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego przedstawia co roku do dnia 

30 kwietnia radzie powiatu ocenę zasobów pomocy społecznej. Ocena wraz z 

rekomendacjami jest podstawą do planowania budżetu na rok następny. Pani dyrektor Łoboda 

dodała, że dokument jest bardzo obszerny, obejmuje dane demograficzne, statystyczne, 

zasoby pomocy społecznej, zarówno kadrowe jak i finansowe. Odnosi się do wskaźników 

zaspokojenia potrzeb. Natomiast najważniejszą częścią tej oceny są wnioski końcowe 

i rekomendacje dla podejmowania działań w zakresie szeroko rozumianej pomocy społecznej 

i pieczy zastępczej. Placówki opiekuńczo-wychowawcze, środowiskowy dom samopomocy 

pozwalają mieszkańcom powiatu na bieżące korzystanie z usług. 

Niezbędnym jest natomiast zabezpieczenie środków finansowych na inwestycje w 

jednostkach pomocy społecznej i pieczy zastępczej. 

Rok 2017- 

- DPS Rzeżewo– zakup samochodu do przewozu osób niepełnosprawnych – 114.900 zł. 

- DPS Kurowo: 

a) budowa drogi pożarowej po stronie południowo-zachodniej – 91.000 zł, 

b) zewnętrzne zaopatrzenie w wodę do celów p.poż.-107.000 zł, 

- środki finansowe na realizację programu korekcyjno-edukacyjnego dla sprawców przemocy 

w rodzinie dla 1 grupy w wysokości 10.152 zł. 

- przekształcenie Domu Dziecka w Lubieniu Kujawskim w dwie 14 osobowe placówki – 

1.931.098 zł, 

- placówki Opiekuńczo-Wychowawcze „Jaś” i „Małgosia” w Brzeziu – zagospodarowanie 

placu zabaw i terenu wypoczynkowo-rekreacyjnego – 110.000 zł, 

-działania związane z dochodzeniem do standardów w Środowiskowym Domu Samopomocy 

w Kowalu – złożono do Wojewody Kujawsko-Pomorskiego zapotrzebowanie na 

środki na ten cel w kwocie 104.617 zł 

- na rok 2018 r. 

1) DPS Izbica Kujawska – środki finansowe na doposażenie sali rehabilitacyjnej 20.000 zł, 

2) Placówki Opiekuńczo-Wychowawcze „Jaś” i „Małgosia” w Brzeziu - budowa boiska dla 

wychowanków Placówek – 100.000 zł. 

Na podstawie dokonanej oceny zasobów pomocy społecznej rekomenduje się podejmowanie 

następujących działań: 

- zabezpieczenie istniejącym już rodzinom zastępczym różnych form wsparcia w celu 

właściwego wypełniania ról opiekuńczo-wychowawczych, 

- promocja rodzicielstwa zastępczego w celu pozyskania kandydatów na rodziny zawodowe i 
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rodziny o charakterze pogotowia rodzinnego, 

- przekształcenie istniejącej placówki opiekuńczo-wychowawczej w mniejszą rodzinną – 14 

osobową placówkę, 

- inwestycje w infrastrukturę istniejących jednostek organizacyjnych pomocy społecznej w 

celu poprawy warunków bytowych i bezpieczeństwa ich mieszkańców i uczestników zajęć.  

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Radny Jerzy Pawłowski zapytał, jakie zadania są zlecana w ramach trybu organizacji 

działalności pożytku publicznego.  

Pani Agnieszka Łoboda Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku poinformowała, że jednostka uczestniczy w przygotowaniu zlecenia prowadzenia 

Domu Pomocy Społecznej w Izbicy Kujawskiej prowadzanego przez Zgromadzenie Księży 

Orionistów. Konkurs przeprowadza Zarząd Powiatu we Włocławku.  

Radna Jadwiga Fijałkowska zapytała, czy monitorowane są losy dzieci z placówek 

opiekuńczo-wychowawczych i domów dziecka, którzy uzyskują pełnoletność? 

Pani Agnieszka Łoboda Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku poinformowała, że na rok przed usamodzielnieni opracowywany jest wspólnie z 

wychowankiem program usamodzielnienia. Najdłuższy kontakt jest z wychowankami, którzy 

deklarują kontynuacje nauki. Jeśli chodzi o wychowanków, którzy opuszczają placówki, 

ponieważ nie chcą się już dalej uczyć  lub zakończyli swój etap edukacji to realizacja 

programu usamodzielnienia jest zakończeniem kontaktu z dzieckiem. Wychowanek ma 

możliwości przez okres 3 lat utrzymywania kontaktu ze specjalistami zatrudnionymi w 

jednostce. Jednostka dalej tego nie monitoruje, ponieważ nie ma takiego prawa. Dyrektor 

dodała, że wychowankowi, którzy rozpoczynają kontynuacje nauki często tej nauki nie 

kończą i po I semestrze musza zwrócić środki, ponieważ nie uczestniczą w zajęciach. Ten 

zamysł przekształcania jednostek w małe rodzinne formy to jest proces przygotowywania 

dzieci do samodzielności. To jest proces, który już na etapie funkcjonowania w placówce i ma 

za zadanie wdrażać kwestie związane z utrzymanie czystości pomieszczeń, wykonywania 

prania  i uczestnictwo w czynnościach życia codziennego, aby dziecko rozpoczynało prace 

nad swoim usamodzielnieniem z momentem przyjścia do placówki  

Radna Jadwiga Fijałkowska zapytała, czy liczba mieszkań chronionych dla dzieci 

opuszczając placówki jest wystarczająca? 

Pani Agnieszka Łoboda Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku poinformowała, że na te chwile powiat nie prowadzi żadnego mieszkania 

chronionego. Wstępny zamysłem było wykorzystanie pomieszczeń budynku w którym 

mieszczą się mieszkania dla mieszkańców byłych pracowników w Brzeziu. Na dzień 

dzisiejszy nie było sygnalizowanej potrzeby jeśli chodzi o mieszkanie w przypadku pieczy 

rodzinnej te dzieci najczęściej są w rodzinach spokrewnionych i mają możliwość zostanie ze 

swoim dziadkami, wujostwem itd. I tam maja zabezpieczone możliwości mieszkaniowe. 

Gorzej jest z wychowankami placówek opiekuńczo-wychowawczych. Za mieszkańców  

swojej gminie odpowiadają burmistrzowie/wójtowie, którzy powinni zabezpieczyć 

mieszkania dla dzieci z gmin,  z których pochodziły. Dyrektorowi placówki jak i opiekunom 

najczęściej udaje się te mieszkania pozyskać. Są to często mieszkania, które pozostały po 

rodzicach, które należy doprowadzić do jakiegoś stanu używalności przy współpracy 

jednostki, wychowanków i włodarzy gmin. Takie mieszkania są pozyskiwane. Jeden z 

przedsiębiorców Brześcia  Kujawskiego daje możliwość zamieszkania wychowankom i pracy 

jednocześnie.  Często są to mieszkania wynajęte. W bardzo dużej części dzieci chcą wrócić 

do rodziców i wracają niezależnie jakie to są środowiska. Bardzo często kończy się tym, że 

rodzice korzystają ze świadczeń, które dzieci otrzymują i możliwość dalszego zamieszkania 

jest niemożliwa, ponieważ wyczerpały się środki finansowe.  

Radny Roman Tomaszewski zwrócił uwagę na koszt miesięcznego utrzymania 1 
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mieszkańca domu pomocy społecznej. Radny zapytał od czego to jest uzależnione? 

Pani Agnieszka Łoboda Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku poinformowała, że zasada wyliczania kosztów utrzymania wynika z ustawy. Są 

wydatki, które są ponoszone na funkcjonowanie jednostki w roku ubiegłym pomniejszone o 

wydatki inwestycyjny powiększone o wskaźnik inflacyjny planowany w ustawie budżetowej 

na dany rok i podzielony przez liczbę osobo-dni. Na koszty mają również wpływ: wysokość 

budżetu i wydatki poniesione przez dyrektora jednostki, ponadto  obsadzenie miejsc - im 

więcej takich miejsc jest wolnych tym dłużej generują koszty na mniejszą liczbę osób i one są 

wzrastające. Często jest tak, że wielkość jednostki ma również na to wpływ,  im większa 

liczba osób tym łatwiej rozłożyć niektóre koszty to widać na przykładzie DPS w 

Wilkowiczkach, gdzie koszt utrzymania jest najniższy. Natomiast jeśli chodzi Dom Pomocy 

Społecznej w Izbicy Kujawskiej prowadzony przez Zgromadzenie Księży Orionistów to jest 

instytucja, która pozyskuje środki finansowe z  innych źródeł w formie rzeczowej i dlatego 

być może wysokość kosztów w tej jednostce jest najniższa.  Jednostka w głównej mierze 

utrzymywana jest z dotacji otrzymywanej od Wojewody Kujawsko-Pomorskiego, która 

przekazuje powiat włocławski zlecając zadanie.  

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za 

przyjęciem  Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla powiatu włocławskiego i 

przeprowadził procedurę glosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla powiatu włocławskiego Projekt 

Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla powiatu włocławskiego stanowi załącznik 

nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

6) Sprawozdanie Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku z 

działalności jednostki za rok 2016.  

 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem członkowie komisji 

otrzymali Sprawozdanie Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku z działalności jednostki za rok 2016.  

Przewodniczący Komisji poprosił Panią Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

we Włocławku - Agnieszkę Łobodę o przedstawianie tematu. 

Pani Agnieszka Łoboda Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we 

Włocławku poinformowała, że Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie jest jednostką 

organizacyjną powiatu podporządkowaną bezpośrednio Zarządowi Powiatu, realizującą 

zadania dotyczące: pomocy społecznej, przeciwdziałania przemocy w rodzinie, polityki 

prorodzinnej i wspierania osób niepełnosprawnych. W Powiatowym Centrum Pomocy 

Rodzinie zatrudnionych było 12 osób, na 11,25 etatu. W domach pomocy społecznej według 

stanu na dzień 31.12.2016 r. było 309 miejsc, w których zamieszkiwało 305 mieszkańców. W 

okresie od stycznia 2016 r. do grudnia 2016 r. umieszczono w domach pomocy społecznej               

38 osób, w tym 1 osoba przyjęta na tzw., starych zasadach”. Natomiast w ciągu 2016 r. z 

domów pomocy społecznej odeszło 36 osób, w tym: 26 zmarło, 8 przeniesionych zostało do 

innych placówek oraz 2 powróciły do rodziny.  Z 305 Mieszkańców na dzień 31.12.2016 r. 34 

osoby nie opuszczały łóżka, co stanowi 11,15 % ogółu. Zgodnie z listą osób oczekujących 

prowadzoną przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku na dzień 31.12.2016 

r. na umieszczenie w Domu Pomocy Społecznej w Kurowie oczekiwało 8 osób, w Domu 
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Pomocy Społecznej w Kowalu – 6 osób, natomiast do Domu Pomocy Społecznej w 

Wilkowiczkach – 1 osoba. Na rehabilitację społeczną w 2016 r. przeznaczono łącznie 

496.067zł. Jak wynika z powyższej tabeli środki PFRON przeznaczone w 2016 r. na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji społecznej wykorzystane zostały w 99,94 %. 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku w 2016 r współuczestniczyło w 

organizacji powiatowej konferencji pn.” Przeciwdziałanie przemocy w rodzinie – działania 

skoncentrowane na współpracę”.  Zadaniem konferencji było zwiększenie skuteczności i 

efektywności działań pomocowych realizowanych przez różne instytucje oraz wymiana 

doświadczeń w obszarze przeciwdziałania przemocy. Podczas konferencji odbyły się wykłady 

oraz przeprowadzone zostały panele warsztatowe realizowane przez specjalistów – praktyków 

zajmujących się przeciwdziałaniem przemocy w rodzinie. Konferencja skierowana była 

przede wszystkim do służb działających w obszarze przeciwdziałania przemocy w rodzinie 

tj.: Policji, pomocy społecznej, służby zdrowia, kuratorów, przedstawicieli samorządów, 

członków zespołów interdyscyplinarnych i komisji rozwiązywania problemów alkoholowych. 

W konferencji wzięło udział 160 osób. W 2016r. powiat włocławski za pośrednictwem tut. 

Centrum realizował pilotażowy program „Aktywny Samorząd”, którego głównym celem było 

wyeliminowanie lub zmniejszenie barier ograniczających uczestnictwo osób 

niepełnosprawnych w życiu społecznym, zawodowym i w dostępie do edukacji. W ramach 

programu wyrównywania różnic między regionami III” realizowany ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, powiat włocławski zawarł z 

Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w Toruniu umowy na: 

- zakup mikrobusu 9 osobowego z przystosowaniem do przewozu dla osób poruszających 

na wózkach inwalidzkich dla Domu Pomocy Społecznej w Rzeżewie, 

- zakup autobusu 22 osobowego do przewozu osób niepełnosprawnych dla osób 

poruszających na wózkach inwalidzkich dla Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Czarnem, 

- dostosowanie pomieszczenia higieniczno-sanitarnego dla osób niepełnosprawnych w Szkole 

Podstawowej Nr 1 w Izbicy Kujawskiej. 

Realizacja  umów nastąpi w 2017 r. 

Odstąpiono od realizacji projektu dot. budowy windy dla osób niepełnosprawnych w siedzibie 

Starostwa Powiatowego we Włocławku. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusje. 

Wobec braku pytań  Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 

przyjęciem Sprawozdania Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku 

z działalności jednostki za rok 2016 i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 

Przeciw-0 

Wstrzymało się -0 

Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 

przyjęła Sprawozdanie Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku z 

działalności jednostki za rok 2016. 

Sprawozdanie Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie we Włocławku z 

działalności jednostki za rok 2016 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

 

7) Sprawy różne 

 

Przewodniczący  Komisji zapytał radnych, czy chcieliby złożyć wnioski, oświadczenia?  

Nie było żadnych głosów.  
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8) Zakończenie obrad 

 

Przewodnicząca Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad dokonał dnia 11 

maja 2017  roku o godzinie 11:35 zamknięcia obrad Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych.   

                                                                                  

 

                                                                                         Przewodniczący Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych 

 

   Roman Gołębiewski 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 

Marta Szarecka ……………………………….. 


